
  

PROTOKÓŁ Nr  XLV/2022 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek w dniu 31 marca 2022 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Obecnych 19 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Andrzej grobelny i Jerzy Kania. 

 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 24.02.2022 r. oraz z dnia 14.03.2022 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

7. Uchwała w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Szczecinek, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 

8. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku. 

9. Uchwała w sprawie wyznaczenia  miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. 

10. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii Miasta Szczecinek na lata 2022-2025. 

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XX/203/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania. 

12. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Mieście 

Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla 

osób bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu. 

16. Uchwała w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony 

powietrza oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości. 

 



  

17. Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Nie daj się osteoporozie – profilaktyka i 

wczesne wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta Szczecinek w 2022 roku”. 

18. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Limanowskiego-1” 

w Szczecinku. 

19. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

20. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

21. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

22. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

23. Wnioski i oświadczenia radnych. 

24. Zakończenie sesji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała o propozycji zmiany porządku obrad, sygnalizowanej przez Burmistrza. 
 
 
Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 zaproponował wprowadzenie zmian w porządku obrad, poprzez dodanie dwóch projektów uchwał: 

 uchwała w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia 

programu ochrony powietrza oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy 

zachodniopomorskiej  według właściwości; 

 uchwała w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą 

Szczecinek dotyczącego powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadań ponadgminnych z 

zakresu kultury powierzonych Gminie Szczecinek przez Powiat Szczecinecki. 

 
 
Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zapytała o ewentualne uwagi do w/w propozycji zmiany porządku obrad i ze względu na brak uwag 

przystąpiła do głosowania odrębnie nad wprowadzeniem każdego z w/w projektów uchwał. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” postanowiła wprowadzić do porządku obrad  

uchwałę w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony powietrza oraz 

planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” postanowiła wprowadzić do porządku obrad  

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Szczecinek dotyczącego 

powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadań ponadgminnych z zakresu kultury powierzonych Gminie 

Szczecinek przez Powiat Szczecinecki. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że w/w projekty uchwał zostaną wprowadzone po dotychczasowym pkt 18, jako nowe 

pkt 19 i pkt 20, i że odpowiedniemu przesunięciu ulegnie dalsza numeracja porządku obrad. 



  

Porządek sesji po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 24.02.2022 r. oraz z dnia 14.03.2022 r.  

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.  

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030.  

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

6. Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego.  

7. Uchwała w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Szczecinek, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne.  

8. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku.  

9. Uchwała w sprawie wyznaczenia  miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników.  

10. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii Miasta Szczecinek na lata 2022-2025.  

11. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XX/203/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania.  

12. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Mieście 

Szczecinek.  

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla 

osób bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku.  

14. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku.  

15. Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu.  

16. Uchwała w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony 

powietrza oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości (1). 

17. Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Nie daj się osteoporozie – profilaktyka i 

wczesne wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta Szczecinek w 2022 roku”.  

18. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Limanowskiego-1” 

w Szczecinku.  

19. Uchwała w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony 

powietrza oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości (2). 

20. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Szczecinek 

dotyczącego powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadań ponadgminnych z zakresu kultury 

powierzonych Gminie Szczecinek przez Powiat Szczecinecki.  

21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

22. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 



  

23. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

24. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

25. Wnioski i oświadczenia radnych. 

26. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 24.02.2022 r. oraz z dnia 14.03.2022 r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że żadne uwagi do protokołów nie wpłynęły; 

 przystąpiła do odrębnych głosowań nad przyjęciem w/w protokołów. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 24.02.2022 r. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 14.03.2022 r. 

 

Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 omówił projekt uchwały oraz zawarte w niej kwoty i ich uzasadnienie; 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 zmniejszeniu ulegają dochody, a wzrasta deficyt, co radnego niepokoi; 

 prosi o wyjaśnienie jak jest perspektywa finansowa Miasta, z czego ewentualnie można zrezygnować ? 

 może bezpieczniej spłacić szybciej zadłużenie. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 chociaż zmiany w budżecie są bardzo poważne, to jednak budżet pozostaje pod absolutną kontrolą; 

 tegoroczny budżet jest już bez zaciągania nowego kredytu; 

 sytuacja jest trudna w związku z wojną na Ukrainie; 

 jak będzie dalej wyglądała sytuacja gospodarcze trudno przewidzieć; rosną ceny paliw; 

 jest niepokój, ale budżet Miasta jest pod kontrolą; poza tym wzrastają kwoty dotacji, dlatego można 

tez spojrzeć na ten budżet pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 0 glosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr XLV/406/2022  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 



  

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr XLV/407/2022  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2022-2030. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/408/2022  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 ma wątpliwości dot. par. 4 ust.5 ppkt 12, chodzi o kryteria celowości, racjonalności i gospodarności; 



  

 celowość jest określana przez obywateli, dlatego uważa, że to jest wejście w kompetencje obywateli 

składających wnioski; 

 kolejna wątpliwość dot. par. 7 pkt. 2 – chodzi o zapis, że Burmistrz może powiększyć kwotę,  

 radny ma obawy o arbitralność takiego rozwiązania; kto o tym będzie decydował, chyba tylko 

arbitralnie Burmistrz; podał przykład, gdy Rada Miasta zwiększyła kwotę budżetu obywatelskiego, gdy 

zaszła taka potrzeba. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 odnośnie uwagi dot. kryteriów wniosków taki zapis musi pozostać, ponieważ mieszkańcy mogą złożyć 

wniosek nieracjonalny lub niecelowy, podał przykłady; 

 to na wszelki wypadek, zachęca jednak mieszkańców do składania wniosków; 

 na pewno nie jest intencją to, aby ograniczać mieszkańców; 

 odnośnie drugiej uwagi, Burmistrz będzie mógł zaproponować zwiększenie kwoty, gdy np. przetarg 

wskaże wyższą kwotę danego projektu; ale w takim przypadku i tak Rada Miasta będzie decydowała o 

zmianie w budżecie Miasta, Burmistrz będzie to tylko proponował. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 nie kwestionuje kryterium gospodarności, ale celowości; 

 z wyjaśnień wynika, że Burmistrz będzie proponował zwiększenie, ale z zapisów uchwały, że 

Burmistrz może decydować, jeśli jednak Rada Miasta będzie to zatwierdzać, to radny nie ma uwag. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 wyjaśnił, że takie zapisy uchwały obowiązują już od kilku lat, one nie wynikają z obecnie 

proponowanych zmian; od początku funkcjonowania budżetu obywatelskiego był zapis o takim 

uprawnieniu Burmistrza i zapis ten nie był nadużywany; podobnie od początku były takie kryteria; 

 celowość też była już wcześniej zapisana, teraz Burmistrz w te zapisy nie ingerował. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 uzasadnienie projektu uchwały jest bardzo ogólne, nic z niego nie wynika, skoro te zapisy już były, to 

teraz jest właściwy czas, żeby je poprawić, taką miał intencję. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 będzie zwracał uwagę, żeby następnym razem uzasadnienie projektu uchwały zawierało konkrety; 

 zaprasza radnego na rozmowę, żeby pokazać w praktyce, jak funkcjonuje ocena wniosków. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 podziękował za zaproszenie, ale nie chce być dodatkowym weryfikatorem wniosków; 

 procedura nie budzi jego zastrzeżeń, tylko zapisy uchwały, ale może to nie pora na takie zmiany. 

 

 

 



  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr XLV/409/2022  

w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Szczecinek, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/410/2022  

w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Szczecinek, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają  

odpady komunalne. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/411/2022  

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta Szczecinek w 2022 roku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 



  

Ad.9. Uchwała w sprawie wyznaczenia  miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/412/2022  

w sprawie wyznaczenia  miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii Miasta Szczecinek na lata 2022-2025. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 zgłosił autopoprawkę dot. tabeli na s.69, po pkt 11 nowy pkt 12 w brzmieniu: „Liczba przekazanych 

materiałów”, pozostałe punkty przyjmują numerację odpowiednio od 13 do 18; 

 w pkt 13 po wyrazie: ponadgimnazjalnych dodaje się: „ponadpodstawowych”. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przypomniała, że autopoprawki się nie głosuje. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówił projekt uchwały; 

 podziękował Pani Beacie Kowal za przygotowanie projektu tej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/413/2022  

w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii Miasta Szczecinek na lata 2022-2025. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 



  

 

Ad.11 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XX/203/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Rozwiązywania Problemów Społecznych: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/414/2022  

w sprawie zmiany uchwały Nr XX/203/2020 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 marca 2020 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w 

Mieście Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/415/2022  

w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022  

w Mieście Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.13 Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku 

dla osób bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała o tzw. „literówce” w uzasadnieniu uchwały; 

 otworzyła dyskusję. 



  

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Rozwiązywania Problemów Społecznych: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/416/2022  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Schronisku dla osób 

bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.14 Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 podziękował mieszkańcom za zgłoszone propozycje nazwy ulicy; 

 podziękował radnym za wypracowanie zgodnego stanowiska i wspólny wybór nazwy „ulica Kościelna”; 

 zgłosił autopoprawkę poprzez wpisanie do uchwały w miejsce kropek wyrazu „Kościelna”. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych KO: 

 także podziękował mieszkańcom za zgłoszone propozycje 5 nazw ulicy i 9 nazw ronda; 

 odbyło się spotkanie przedstawicieli wszystkich Klubów Radnych oraz radnych niezrzeszonych, wszyscy 

zgodzili się na wybór nazwy tylko spośród propozycji zgłoszonych przez mieszkańców; 

 radni uzgodnili, żeby wybrać nazwę „ul. Kościelna”. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 przypomniał sytuację, kiedy dopiero na sesji radni próbowali wybrać nazwę ronda czy ulicy, 

 dlatego trzeba podkreślić, że obecna procedura i wypracowana zgoda jest bardzo właściwa. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 ma wątpliwości i wrażenie, że radni już nieformalnie zagłosowali, a mieszkańcy nie usłyszą już innych 

propozycji, dyskusji już ma nie być, a to nie jest chyba właściwe; 

 skoro ma nie być dyskusji, to przynajmniej niech mieszkańcy usłyszą, jakie były inne propozycje; 

 chciałby nie uczestniczyć w głosowaniu ze względu na tryb procedowania. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 nie zamyka dyskusji, poprosiła Pana Czesława o opinię. 



  

 

Czesław Podkowiak obsługa prawna UM: 

 nikt nie ogranicza radnych w dyskusji, każdy radny może zgłosić swoją propozycję, ale aby projekt 

uchwały był  kompletny, trzeba było wpisać nazwę ulicy, każdy radny może zgłosić swoją. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

 projekt uchwal y musi zawierać konkrety; wydaje się, że radny Wiesław Suchowiejko nie zrozumiał 

przekazu, radny mówi o braku dyskusji, a tu przecież dyskusja trwa; 

 wydaje się, że radny powinien docenić to, że 21 radnych doszło w tej kwestii do porozumienia; 

 jako mieszkaniec nie zgadza się na taki szantaż ze strony radnego. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 nie ma ograniczenia dyskusji. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 chodzi o dyskusję a nie szantaż, chciał oddać szacunek mieszkańcom, którzy zgłosili swoje 

propozycje; nie chciał łamać konsensusu, dlatego nie zgłosi innej propozycji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 odczytała 5 nazw zaproponowanych przez mieszkańców: 

 ul. Przyjaciół Dzieci; 

 ul. Franciszka Potocznego; 

 ul. płk. Kazimierza Bąbińskiego; 

 ul. Kościelna; 

 ul. Koncertowa. 

 

Paweł Rybak radny: 

 ta dyskusja nie prowadzi do niczego, dlatego trzeba ja zakończyć i przejść do głosowania nad 

uchwałą, to wniosek formalny. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad wnioskiem. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 glosach „wstrzymujących się” 

zdecydowała o zamknięciu dyskusji w tym punkcie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad uchwałą; w glosowaniu  nie weźmie udziału radny Wiesław Suchowiejko. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/417/2022  

w sprawie nadania nazwy ulicy w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 



  

 

Ad.15 Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Maciej Makselon Zastępca Burmistrza Miasta: 

 podziękował mieszkańcom za zgłoszone propozycje nazwy ronda; 

 podziękował radnym za wypracowanie zgodnego stanowiska i wspólny wybór nazwy „Rondo 

Krzysztofa Pajewskiego”; 

 zgłosił autopoprawkę poprzez wpisanie w miejsce kropek wyrazów „Krzysztofa Pajewskiego”. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Szymon Kiedel radny: 

 przedstawił  sylwetkę Krzysztofa Pajewskiego: trener, wychowawca wielu mistrzów Polski i Europy, 

wspaniały sportowiec, organizator gali sportów walki. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przedstawiła wszystkie zgłoszone propozycje nazwy ronda: 

 im. ks. Marka Rybińskiego; 

 im. Przyjaciół Dzieci; 

 im. Franciszka Potocznego; 

 Miłosierdzia; 

 im. Danuty Ziętara; 

 im. Krzysztofa Pajewskiego; 

 Kołobrzeskie; 

 Koncertowe; 

 im. Krzysztofa Pendereckiego. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko radna: 

 na posiedzeniu Komisji była długa dyskusja dot. tego, jak ma nazywać się to rondo dlatego, że każda 

propozycja była dobra i warta rozpatrzenia; trudno wybrać jedną nazwę; 

 Klub Radnych KO ma większość w Radzie Miasta i mógł wybrać nazwę według własnego uznania, ale 

była dyskusja i wysłuchanie wszystkich argumentów. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

 też się zastanawiał, czy nie wystąpić z wnioskiem, aby imieniem Krzysztofa Pajewskiego nazwać jakiś 

obiekt sportowy, ale cieszy się, że radni tak zaproponowali i też jest za tą nazwą. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 to nie jest tak, że radny nie zgadza się na tę nazwę, chodzi o sposób procedowania; 



  

 zapytał Przewodniczącego Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, czy na przyszłość 

można wypracować odpowiedni tryb procedowania. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja może nad tym popracować. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 chodzi o wypracowanie trybu przyjmowania nazw ulic, rond czy innych obiektów. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 w tym przypadku była zgoda, nie konsensus. 

 

Marek Ogrodziński radny; 

 każdy ma swoje preferencje, sam poznał Krzysztofa Pajewskiego w latach 90-tych XX wieku; 

 Krzysztof Pajewski skupił wokół siebie grupę młodych ludzi i wskazał im drogę w taki sposób, że stali 

się innymi ludźmi, pokazał im szacunek do innych; 

 radny cieszy się, że taka postać zostanie patronem ronda. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

 Krzysztof Pajewski ma wiele zasług. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 podziękowała za te dyskusję, nie znała Krzysztofa Pajewskiego osobiście, ale teraz jest pewna co do 

podjętej decyzji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad uchwałą; w głosowaniu  nie weźmie udziału radny Wiesław Suchowiejko. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/418/2022  

w sprawie nadania nazwy rondu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Obrady opuściła radna Ewa Ogrodzińska. Zostało 18 radnych. 

 

Ad.16 Uchwała w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony 

powietrza oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

 



  

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/419/2022  

w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony powietrza 

oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.17 Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Nie daj się osteoporozie – profilaktyka i 

wczesne wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta Szczecinek w 2022 roku”. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Dorota Rusin-Hardenbicker Zastępca Burmistrza Miasta: 

 zgłosiła autopoprawkę dot. uaktualnienie Dziennika Ustaw; 

 str. 14 pkt 2 powinno być: „Dz. U. 2022r. poz. 633”; 

 str. 21 pkt 3 powinno być: „Dz. U. 2022r. poz. 633”. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, omówił jej treść i uzasadnienie, 

 to pomysł z budżetu obywatelskiego; 

 pogratulował Pani Julii Michałowskiej za opracowanie tego projektu. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/420/2022  

w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Nie daj się osteoporozie – profilaktyka i 

wczesne wykrywanie osteoporozy dla mieszkańców Miasta Szczecinek w 2022 roku”. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.18 Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Limanowskiego-1” 

w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 



  

 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/421/2022  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Limanowskiego-1” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.19 Uchwała w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony 

powietrza oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/422/2022  

w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy uchwały Nr XVI/206/20 Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie określenia programu ochrony powietrza 

oraz planu działań krótkoterminowych dla strefy zachodniopomorskiej  według właściwości. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.20 Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Szczecinek 

dotyczącego powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadań ponadgminnych z zakresu kultury powierzonych 

Gminie Szczecinek przez Powiat Szczecinecki. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 



  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLV/423/2022  

w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Szczecinek a Gminą Szczecinek dotyczącego 

powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadań ponadgminnych z zakresu kultury powierzonych 

Gminie Szczecinek przez Powiat Szczecinecki. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad. 21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 zapytał, o jakie władze samorządowe chodzi w pismach wykazanych w poz. 3 i 5. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 wójtów, burmistrzów, prezydentów miast. 

 

Ad. 22. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Szymon Kiedel radny: 

 poinformował o  nagrodach dla sportowców przyznawanych odrębną uchwałą Rady Miasta, która jego 

zdaniem okazała się zasadna, przyznano aż 8 nagród,  które zostaną uroczyście wręczone. 

 

Ad.23. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

Bez uwag. 

 

Ad.24. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Brak pytań. 

 

Ad. 25. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w realizację wspólnego projektu Miasta i STO; 

chodzi o instalację fotowoltaiczną na dachu sali gimnastycznej przy Szkole Społecznej, sala pozostaje 

w zarządzie OSiR-u; zostało szybko i sprawnie zrealizowane. 

 

Jacek Brynkiewicz radny: 

 wniosek do Burmistrza o postawienie wiaty przystankowej i ławeczki przy ul. Sikorskiego, przed 

rondem do Dworca PKP. 

 

Ad.26. Zakończenie sesji. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 



  

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, przypomina o zbliżającym się terminie składania przez 

radnych oświadczeń majątkowych – do 30.04.2022 r.; pierwsi radni już zaczęli swoje oświadczenia 

składać, za co dziękuje; zakończyła obrady. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 10:45. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                            Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                                        Katarzyna Dudź 


